
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr LXVII/2024
z sesji w dniu 17 kwietnia 2024 r.,

która odbyła się w Urzędzie Gminy w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto 17 kwietnia 2024 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:42 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków

Obecni:

l. Adam Bysko
2. Dariusz Dobija
3. Mirosław Goliszewski
4. Dariusz Kanik

5. Krzysztof Krajewski
6. Antoni Kufel
7. Marcin Kwiatek
8. Elżbieta Lenda

9. Alina Macher

10. Małgorzata Olma
11. Katarzyna Seneta
12. Marcin Stawinoga
13, Piotr Wałeczek

l. Otwarcie LXVII sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady otworzył LXVII sesję Rady Gminy Wilkowice, po czym przedstawił informację
o przetwarzaniu wizerunku na sesjach Rady Gminy Wilkowice.

W następnej kolejności Przewodniczący powitał wszystkich zebranych:
przybyłych na sesję mieszkańców Gminy Wilkowice,
Wójta Gminy Wilkowice P. J. Zemanka,
radnych Rady Gminy Wilkowice,
zastępcę Wójta P. M. Mrówkę,
Sekretarza Gminy P. A. Raszka - Micherdzińską,
Skarbnika Gminy P. A. Kastelik,

- informatyka P. A. Dyka, który czuwa nad sprawnym działaniem naszego systemu,
P. M. Lempart odpowiedzialną za protokół z sesji.

Przewodniczący stwierdził, na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec
ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie
prawomocnych decyzji - //sta obecności radnych stanowi załącznik nr l do protokołu.
(nieobecni: Robert Kudzia, Bożena Maślanka)

2. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad - nie zgłoszono
Wójt poinformował, że publicznie deklarował, iż wniesie pilny projekt uchwały w trybie art. 21 ust. 5
statutu Gminy Wilkowice w sprawie odstąpienia od sporządzenia studium. Jednakże w dniu
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wczorajszym wpłynęło ok. 900 uwag do tego dokumentu. Mieszkańcy pismami jednoznacznie wyrazili
się, że chcą procedować studium więc odstępuje od złożenia takiego wniosku.

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.
Radni powiatowi nie uczestniczyli w sesji.

5. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.
Wójt przedstawił sprawozdanie o pracy w okresie międzysesyjnym.

ZAMÓWIENIA PUBLICZNE:
Prowadzone postępowania: . . .
l) W dniu 12.04. 2024 r. opublikowano zawiadomienie o wyborze najkorzystniejszej oterty'na
zadanie: "Remont cząstkowy'dróg - nawierzchni asfaltowej na terenie Gminy Wilkowice w sołectwie
Bystra, Meszna i Wilkowice". Ofertę złożyła firma DROMA - Roboty Drogowe S C.
2) W dniu 14. 04. 2024 r. zostały otwarte oferty na zadanie pn. Rozbudowa ul. Do Boru
w Wilkowicach". W chwili obecnej trwa ich badanie. Do postępowania wpłynęły 2 oferty.

Podpisane umowy: " , _ _ . _.,:
l) 28.03. 2024 r. podpisano także umowę na nadzór inwestorki nad zadaniem_"Budowa pęt11

autobusowej przy ul. Wyzwolenia w Wilkowicach, obręb Huciska" na kwotę 38 745, 00 zł. Umowę
podpisano z firmą pn. "Wojciech Ciejka - kierownik budowy"

2) W dniu 03.04.2024 r. podpisano umowę na zadanie "Budowa pętli autobusowej przy ul.
Wyzwolenia w Wilkowicach, obręb Huciska" na kwotę 942 062, 51 zł.
Wykonawcą zadania wybrano firmę lnterservice Sp. z o. o.

3) 16'.04. 2024"r. podpisano umowę na zadanie "remont cząstkowy dróg-nawierzchni asfaltowej| na
terenie Gminy Wilkowice w sołectwach Bystra, Meszna, Wilkowice". Wykonawca: DROMA^
Roboty Drogowe S.C. T. S. Wołonciej, ul. Wadowicka 68, 43-308 Bielsko-Biała, za łączną cenę 180
195,00 zł.

Dofinansowania: . .

W poprzednim tygodniu podpisaliśmy umowę o udzielenie dofinansowania na zadanie "E
i prze budowa ul. '"Spacerowej oraz przebudowa ul. Wypoczynkowej w Wilkowicach w formule

zaprojektuj-wybuduj". Czekamy na podpis Pana Wojewody i planujemy w najbliższym czasie
ogłoszenie' postępowania przetargowego. Na zadanie otrzymaliśmy 80% dofinansowania kosztów
kwalifikowanych tj. maksymalnie l 545 464, 00 zł.

INWESTYUE:
Postęp prac projektowych/budowlanych:
l." Projekt budowy chodnika przy ul. Żywieckiej -Trwa opracowywanie projektu budowlanego.

Uzyskano pozwolenie wodnoprawne.
Opracowanie PFU dla budowy krajowej trasy rowerowej "Velo Biała" (odcinek RTR nr 17 wzdłuż
rzeki Białej). Opracowano koncepcję trasy rowerowej. Trwają uzgodnienia.
Budowa zintegrowanego układu szlaków rowerowych - Etap II i III - ul. Do Lasku i ul. Sportowa.
Opracowano wstępny projekt. Trwają prace geodezyjne.
Budowa zintegrowanego układu szlaków rowerowych - Etap IX - ul. Do Boru. Trwa badanie ofert.
Budowa zintegrowanego układu szlaków rowerowych - Etap V - ul. Spacerowa, Wypoczynkowa.
Trwa przygotowanie procedury przetargowej.
Przebudowa zabytkowego budynku przy ul. Wyzwolenia 56 w Wilkowicach - trwa
doprecyzowanie rozwiązań projektowych (opracowania branżowe).
Budowa łącznika ul. Fałata i ul. Klimczoka wraz z budową mostu na potoku Białka w Bystrej. -
Odebrano'roboty budowlane. Złożono wniosek o pozwolenie na użytkowanie obiektu.

8. Budowa pętli autobusowej przy ul. Wyzwolenia - Przekazano plac budowy.

2.

3.

4.
5.

6.

7.

str.2



9. Budowa zbiornika wyrównawczego wody pitnej w Bystrej. Trwa przygotowanie procedury
przetargowej.

10. Remont skoczni narciarskich HS31 i HS19 - Inwestycja zakwalifikowana do dofinansowania. Trwa
ocena techniczna i ekonomiczna wniosków.

PLANOWANIE PRZESTRZENNE:
Uchwałą Nr XLV/379/2018 Rady Gminy Wilkowice z dnia 28 lutego 2018 roku przystąpiono
sporządzania Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy
Wilkowice Po uzyskaniu niezbędnych wymaganych ustawa o pizp, uzgodnień i opinii do projektu
Studium, został on wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko, wyłożony do publicznego wglądu
wtórminie od 8 marca 2024 r~do dnia 29 marca 2024 roku. W dniu 26 marca 2024 roku odbyła się
dyskusja publiczna nad ustaleniami przyjętymi w projekcie Studium.
Zgodnie z art. 11 pkt. 8 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym każdy kto
kwestionuje ustalenia przyjęte w projekcie Studium może wnieść uwagi Termin składania uwag
upływa z dniem 19 kwietnia 2024 roku.
Do dnia dzisiejszego wpłynęło ponad 1000 uwag.

Na komisji sportu odbyło się spotkanie z przedstawicielami klubu LKS KLIMCZOK BYSTRA i tam
deklarowano, aby przedstawiciele klubu poszukiwali innych źródeł finansowania budowy skoczni.

6. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący Rady M. Kwiatek poinformował, że 9 kwietnia br. uczestniczył w posiedzeniu Rady
Sołeckiej w Bystrej.

7. Sprawozdanie z działalności GOPS - u za 2023 r.
Sprawozdanie z działalności GOPS-u za 2023 r. przedstawiła dyrektor GOPS P. G. Hamerlak - Ciurla.
Materiał szczegółowy stanowi załącznik nr 3 do protokołu.
Przewodniczący otworzył dyskusję. Zwrócił uwagę na kwestię opieki wytchnieniowej. Zwiększenie
kwoty na realizacje tego zadania jest istotne szczególnie dla osób zajmujących się swoimi bliskimi.
Dodał, że dyrektor GOPS walczyła o pozyskanie środków na ten cel. Zwrócił również uwagę na wys.
środków wydatkowanych na dodatki węglowe i ogrom pracy z tym związanej.
Następnie Przewodniczący Rady podziękował za wszystkie działania podejmowane przez Gminny
Ośrodek Pomocy Społecznej w Wilkowicach na rzecz naszych mieszkańców.

8. Przedstawienie Oceny Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2023.
Ocenę zasobów pomocy społecznej przedstawiła dyrektor GOPS P. G. Hamertak - Ciurla.
Materiał szczegółowy stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
Zwróciła uwagę na rosnącą liczbę osób wymagających usług opiekuńczych. Zwiększa się również
liczba wypłat świadczeń rodzinnych.
Zasygnalizowała, że działalność Klub Seniora nadal będzie kontynuowana.
Następnie p. dyrektor podziękowała radnym Gminy Wilkowice za całoroczną współpracę.
Podkreśliła, że ilekroć jak GOPS zwracał się o pomoc, potrzeby mieszkańców najuboższych zawsze
byty priorytetem.
Podziękowała również pracownikom Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wilkowicach za
zaangażowanie w pracę.

Głos zabrał Wójt, któr/ stwierdził, że praca pracownika socjalnego jest trudna i niewdzięczna.
Poprosił, aby przekazać podziękowania za pracę na ręce pracowników GOPS. Największym
problemem byty dodatki węglowe. Aby zrealizować wypłatę tych dodatków pracownicy pracowali
w dni wolne od pracy, wypracowano nadgodziny. Życzył dużo wytrwałości w dalszych działaniach.
Do podziękowań dla kierownika i pracowników dołączył się również Przewodniczący Rady
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9. Sprawozdanie Wójta z realizacji Programu Współpracy Gminy Wilkowice z organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok
2023.
Sprawozdanie odczytał Wójt Gminy, stanowi ono załącznik nr 5 do protokołu.
Przewodniczący Rady dodał, że rozstrzygnięcia konkursów śledziliśmy na stronie BIP

10. Sprawozdanie z działalności GKRPA - informacja za 2023 r. (działania podejmowane na rzecz
młodzieży, na rzecz imprez środowiskowych, inne koszty bieżące Komisji).
Przewodniczący GKRPA przedstawił sprawozdanie z działalności za 2023 r.
Sprawozdanie odczytał przewodniczący GKRPA, stanów/ ono załącznik nr 6 do protokołu.

Wszystkie porady są bezpłatnie.

Radna Małgorzata Olma zgłosiła się z trzema pytaniami, prośbami:

- o dołączenie prezentacji do eSesji;

- czy w 2023 roku zdarzyła się sytuacja, żeby komukolwiek z przedsiębiorców na terenie Gminy
Wilkowice odebrano zezwolenie na sprzedaż alkoholu a, b lub c;
Przewodniczący GKRPA odpowiedział, że nie zdarzyła się taka sytuacja. Mimo że byta kłopotliwa
sytuacja z Magnusem, koncesja wygasła.

- czy dane przestawione w kontekście współpracy z organizacjami z miasta Bielsko-Biała dotyczą
mieszkańców Gminy Wilkowice;
Przewodniczący GKRPA odpowiedział, że dane dotyczą mieszkańców Gminy Wilkowice i zostały
przekazane przez jednostki z którymi Gmina współpracuje.

Radna A. Macher poinformowała, że Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy wizytowała
przedsięwzięcia realizowane przez GKRPA w tym kolonie dla dzieci. Podkreśliła, że kolonie były
bardzo dobrze przygotowane. Podziękowała za ten trud edukacyjny. Radni o tym wiedzą, ale nasi
mieszkańcy o tym nie wiedzą.
Ponadto dodała, że zapotrzebowanie poradami jest coraz większe w naszej gminie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że to sprawozdanie pokazuje skalę niepokojącego zjawiska jakim jest
sprzedaż alkoholu w Gminie Wilkowice. Podziękował za podejmowane działania.
Nawiązał również do informacji dotyczącej niewykorzystania środków GKRPA w całości. Dodał, że te
środki, które nie zostały wykorzystane, będą wykorzystane w zakresie profilaktyki i pomocy w tym
zakresie - zostaną dodane do puli środków na rok kolejny.

11. Informacja Przewodniczącego Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.
Przewodniczący Rady poinformował, że od ostatniej sesji nie wpłynęła żadna interpelacja ani
zapytanie. Przypomniał, że wszystkie dotychczasowe interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi na nie
są zamieszczone w BIP.

12. Informacja Przewodniczących komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach.

- komisja skarg, wniosków i petycji - przewodniczący Krzysztof Krajewski poinformował, że
komisja nie miała posiedzenia w kwietniu br.,

- komisja oświaty, kultury i spraw społecznych - przewodniczący Antoni Kufel poinformował,
że komisja na posiedzeniu w kwietniu br. wniosków nie sformułowała. Rekomendacje komisji zostaną
przedstawione w odpowiednim punkcie porządku obrad.
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- komisja sportu, turystyki, zdrowia i promocji gminy - przewodnicząca Alina Macher
poinformowała, że komisja na posiedzeniu w kwietniu br. wniosków nie sformułowała.

- komisja infrastruktury i ochrony środowiska przewodnicząca Bożena Maślanka
poinformowała, że komisja na ostatnim posiedzeniu w kwietniu nie sformułowała wniosków.
Rekomendacje komisji zostaną przedstawione w odpowiednim punkcie porządku obrad.

- komisja budżetu, strategii i rozwoju gminy - przewodnicząca Katarzyna Seneta
poinformowała, że komisja na ostatnim posiedzeniu w kwietniu br. wniosków nie sformułowała,

- komisja rewizyjna - przewodnicząca Elżbieta Lenda poinformowała, że komisja na
posiedzeniu w kwietniu br. nie sformułowała wniosków.

13. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) przyjęcia od Powiatu Bielskiego zadań dotyczących zarządzania publicznymi drogami
powiatowymi.

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem.
Rekomendację niezbędna do podjęcia uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury
i Ochrony Środowiska.
Rekomendacja była jednogłośna.
Uwag, zapytań nie zgłoszono.
Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę techniczną.

Po zakończeniu przerwy, Przewodniczący Rady wznowił obrady i zarządził głosowanie nad uchwałą
w sprawie przyjęcia od Powiatu Bielskiego zadań dotyczących zarządzania publicznymi drogami
powiatowymi.

Głosowano w s rawie:

przyjęcia od Powiatu Bielskiego zadań dotyczących zarządzania publicznymi drogami powiatowymi.

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Bożena Maślanka

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LX VI 1/593/2024.

b) przyjęcia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Wilkowicach za 2023 r.

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem.
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Rekomendację niezbędną do podjęcia uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu,
Strategii i Rozwoju Gminy K. Seneta oraz Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki, Zdrowia
i Promocji Gminy A. Macher.
Rekomendacje komisji były jednogłośne.
Uwag, zapytań nie zgłoszono.

Głosowano w s rawie:

przyjęcia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Wilkowicach za 2023 r.

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za(13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Bożena Maślanka

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LX VI 1/594/2024.

c) wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2024 r.,

P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Gminy
Wilkowice na 2024 r. Planuje się:
zmniejszenie dochodów budżetu gminy o kwotę 654. 042, 32 zł,
zmniejszenie wydatków budżetu gminy o kwotę 654. 042, 32 zł.
Następnie omówiła szczegółowo zakres proponowanych zmian.

Przewodniczący Rady poinformował, że po wprowadzeniu zaproponowanych zmian plan dochodów
wyniesie 101. 056. 959, 08 zł, plan wydatków wyniesie 101. 238. 736, 48 zł, planowany deficyt
budżetowy 181. 777, 40 zł.

Rekomendację niezbędną do podjęcia uchwaty przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu,
Strategii i Rozwoju Gminy K. Seneta. Rekomendacja komisji była jednogłośna.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2024 r.

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek
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NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Bożena Maślanka

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXVII/595/2024.

d) wprowadzenia zmian do WPF na lata 2024 - 2036.

Projekt w/w uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do WPF na lata 2024 - 2036 przedstawiła
P. Skarbnik. Poinformowała, że dokonujemy zmian na dochodach i wydatkach, natomiast nie ma
zmian na przedsięwzięciach.
Przewodniczący Rady M. Kwiatek poinformował, że zaproponowane zmiany w WPF mają
odzwierciedlenie w zmianach w budżecie.

Rekomendację niezbędną do podjęcia uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu,
Strategii i Rozwoju Gminy K. Seneta. Rekomendacja komisji była jednogłośna.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do WPF na lata 2024 - 2036.

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W nikł imienne:

Za(13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Bożena Maślanka

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr LXVI 1/596/2024.

14. Przyjęcie protokołu pokontrolnego dotyczącego:

a) analizy wykorzystania środków przekazywanych z budżetu Gminy Wilkowice na schronisko dla
bezdomnych zwierząt "Futrzany Los" w Żywcu za II półrocze 2023 r..

Protokoły zostały przekazane radnym, można się z nimi było zapoznać. Uwag nie zgłoszono.

Głosowano wniosek w s rawie:

przyjęcia protokołu pokontrolnego dotyczącego analizy wykorzystania środków przekazywanych
z budżetu Gminy Wilkowice na schronisko dla bezdomnych zwierząt "Futrzany Los" w Żywcu za II
półrocze 2023 r.,

W niki łosowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:
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Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Bożena Maślanka

b) zabezpieczenia środków na ochronę bezpieczeństwa informacji w Urzędzie Gminy
w Wilkowicach (cyberbezpieczeństwo) za 2023 r.

Głosowano wniosek w s rawie:

przyjęcia protokołu pokontrolnego dotyczącego zabezpieczenia środków na ochronę bezpieczeństwa
informacji w Urzędzie Gminy wWilkowicach (cyberbezpieczeństwo) za 2023 r.

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Bożena Maślanka

15. Przyjęcie protokołu z sesji LXVI z 27 marca 2024 r.

Uwag do w/w protokołu nie wniesiono.

Głosowano wniosek w s rawie:

przyjęcia protokołu z sesji LXVI z 27 marca 2024 r.

W niki tasowania

Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (2)
Krzysztof Krajewski, Marcin Stawinoga

NIEOBECNI (2)
Robert Kudzia, Bożena Maślanka

16. Podsumowanie pracy komisji oraz Rady Gminy Wilkowice w kadencji 2018-2024.

Przewodniczący poszczególnych komisji tj.

- komisji skarg, wniosków i petycji - przewodniczący Krzysztof Krajewski,
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- komisji oświaty, kultury i spraw społecznych -przewodniczący Antoni Kufel,

- komisji sportu, turystyki, zdrowia i promocji gminy - przewodnicząca Alina Macher,
Przewodnicząca Komisji Sportu Tur/styki, Zdrowia i Promocji Gminy poinformowała ponadto, że
zorganizowane zostało spotkanie z zarządem LKS Klimczok Bystra. Otrzymaliśmy promesę na remonty
skoczni. Nie mamy potwierdzenia, że te środki otrzymamy. Wspólnie ustalono, że będziemy czekać
na środki zewnętrzne. Dodała, że nie rezygnujemy z realizacji tej inwestycji.

- komisji infrastruktury i ochrony środowiska -zastępca przewodniczącej komisji Adam Bysko,

- komisji budżetu, strategii i rozwoju gminy- przewodnicząca Katarzyna Seneta,

- komisji rewizyjna - przewodnicząca Elżbieta Lenda

Podsumowania stanowią zafgcznik nr 7 a, b, c, d, e,f do protokołu.

Następnie podsumowania dokonał Przewodniczący Rady Gminy Wilkowice P. M Kwiatek -
sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Dokonał również sprostowania informacji przedstawionej przez Przewodniczącego Komisji Skarg.
Wniosków i Petycji stwierdzając, że jest to stała, obowiązkowa komisja, która działa doraźnie tzn. jak
wpływają skargi, wnioski i petycje kierowane do rady

17. Wolne wnioski, komunikaty.

Korespondencja skierowana do Rady Gminy:
- pismo z Śląskiego Związku Gmin i Powiatów z 15 kwietnia br. - gratulacje sukcesu w tegorocznych
wyborach samorządowych oraz przekazanie "Poradnika dla Radnego"

- pismo Polskiej Izby Gospodarczej Przemysłu Drzewnego z 28 marca 2024 r dotyczące wycinki drzew
i ochrony lasów. Pismo zostanie przekazane radnym i wywieszone na tablicy ogłoszeń w UG aby
można się z tym byto zapoznać.

- pismo z 5 kwietnia br. w sprawie zaopiniowania realizacji planu działalności Gminnego Ośrodka
Kultury-"Promyk" za 2023 r.

- zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia uchwały Rady
Gminy Wilkowice LXVI/587/2024 z dnia 27 marca 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu
pieniężnego przysługującego członkom ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Wilkowice za
udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach

Ponadto Przewodniczący Rady przypomniał o:
- konieczność rozliczenia się ze sprzętu (laptopów),
- obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego za rok poprzedni.

Wójt Janusz Zemanek stwierdził, że podsumowat już kadencję przedstawiając realizację wie u
inwestycji na terenie gminy. To była trudna kadencja, w trudnych czasach. Podejmowanych było
wiele trudnych decyzji. Wielu rzeczy trzeba się było nauczyć. Uczyliśmy się szybko, bo tego wymagał
czas w jakim byliśmy.
Podziękował radnej'K. Senecie, E. Lenda z którymi wspólnie pracowano nad wydłużeniem autobusu
linii nr 2 do Witkowie. Każdy z radnych miał wkład w pracę samorządu.
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Podziękował również P. M. Kwiatkowi za prowadzenie rady, wiceprzewodniczącemu rady
P. M. Goliszewskiemu oraz przewodniczącym poszczególnych komisji.

18. Zakończenie.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zakończył sesję wypowiadając formułę:
"Zamykam LXVII sesję Rady Gminy Wilkowice"

Przewodniczący
Rady Gminy Wilkowice

^a^CfM (^/^ i a

Przygotował(a): Małgorzata Lempart

^(
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl

Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www. wilkowice. pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie wzakiadce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi zatqcznik do protokołu z 17 kwietnia 2024 r.

Do w/w protokołu załączone sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające
z porządku obrad.
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